
PROTOKOLL nr 17 vid sammanträde den 28/10/57
i Djurgårdens IF:s överstyrelse på Stadion.

NÄRVARANDE: Dunér, Rinman, Norén, Eckerbrant, Lövdahl 
och Liliequist.

FÖRHINDRAD: Nordlund .

§ 136.
Föreningens revisor K. Lundberg, som bevistade en del av sammanträdet, 

hälsades välkommen att ta del av förhandlingarna.

§ 137.
Med tillfredsställelse noterade ordföranden att samlingen inom 

bandy- och ishockeysektionerna för att åstadkomma spelstarka och vad 
bandyn beträffar närmast nya lag vittnade om en ny klubbanda. Enda undan
taget utgjordes av B. Löwenberg, som trots att han under årens lopp inte 
saknat förmåner inom föreningen skrivit på för IFK Stockholm. I vad mån 
någon åtgärd skall vidtagas i detta särskilda fall förklarade sig samman
trädet ta upp till diskussion med fotbolls- och bandysektionerna.

§ 138.
För att bl.a. vinna klarhet om en tidigare nu uppdykande räkning för 

el-ström i Hammarbybacken beslöts att ekonomikommittén skall sammanträda 
kl. 19.00 den 31 ds.

§139.
Från IFK Eskilstuna förelåg inbjudan till dess 60-årsjubileum den 9/11. 

Beslöts diskutera personlig representation med fotbollssektionen (varefter 
avgjordes att endast telegrafisk uppvaktning skulle ske, och denna skedde 
med följande telegram från sektionen: "Till Eskilstuna vi sänder telegram 
och tackar för 3 poäng av fyra. Att Arvid och Lindberg aldrig kom fram, 
må ej fördunkla Er jubileumsyra. För allsvensk framtid vi höjer ett glas, 
grattis, lycka till, full fart, mera gas! Djurgårdens Idrottsförening")

Till Åtvidabergs FF:s 50-årsjubileum den 2/11 sändes Eckerbrant som 
styrelserepresentant i sällskap med föreningens bronsplakett.

§ 140.
Föredrogs ÖS-protokoll av den 9/9/37. Godkändes i föreliggande skick.

§ 141.
Uppdrogs åt sekreteraren att infordra offert på tryckning av broschyren 

om "Välkommen i Djurgårdens Idrottsförening" från Tryckeri Aurora i Ystad.

§ 142.
Med utgångspunkt från § 128 i tidigare ÖS-protokoll förklarade ord

föranden, att redovisningen från fotbollsturneringen till Central-Amerika 
tyvärr ännu ej kunnat avslutas och att en del av de utestående fordringarna 
knappast vore möjliga att driva in. Andra poster voro mera säkra i det 
avseendet och av allt att döma kommer kostnaderna att kunna balanseras. 
Skuldförbindelsen från medföljande turisten Svanberg är alltjämt giltig.

§ 143.
ÖS-protokoll nr 17 den 14/10/37 godkändes med G. Rinman som 

justeringsman.



protokoll nr 17 den 28/10/57

§ 144.
Meddelades att på kallelse från Stockholms stads Idrottsstyrelse 

för en diskussion om Hammarbybacken skall Dunér och Liliequist vid samman
träde den 30/10 kl. 16.00 representera föreningen.

§ 145.
Meddelades att skrivelse avgått till Stadionstyrelsen gällande trän

ingstider för ishockey.

§ 146.
Förevisade ordföranden en ritning över de nya lokaler under den kom

mande ståplatsläktaren på Stadion, vilka avses att bli disponibla för 
Djurgårdens del. Olika fördelar är förenade med de nya arrangemangen, för 
vilka Djurgårdens motprestation blir att nästa säsong flytta sina serie
matcher i ishockey till Stadion. Någon hyressumma har ännu ej diskuterats 
för de nya lokalerna.

§ 147.
Rapporterades från skidsektionens årsmöte den 23/10/57, att till ny 

ordförande valts Bengt Jäderholm efter Sven P. Johansson, vilken senare 
dock kvarstår i styrelsen. I anslutning härtill redovisade Norén för en 
del priser, som tilldelats föreningen vid årsmöte i Stockholms Skidförbund.

§ 148.
Då den utifrån infordrade offerten på putsning etc. av föreningens 

prissamling ej kunde godkännas, beslöts erbjuda damsektionen att för ett 
arvode av kr. 150:- ta hand om detta arbete.

§ 149.
Beslöts kalla till sammanträde den 25/11/57 med sektionsstyrelserna, 

vilka erbjuds att representera med ordf. + 2 ledamöter. Någon form av 
förströelse (Tini Kling-filmen nämndes) ordnas genom klubbmästaren.

§ 150.
Med anledning av Wiltons avgång som ordf. i curlingsektionen beslöts 

tilldela honom föreningens standar.

§ 151.
Beslöts utfärda nya identitetkort för ÖS- och fotbollsstyrelse

ledamöterna gällande 1957-58 och att tillerkänna fotbollens nye ledamot 
Alf Lundqvist en föreningsslips. Motsvarande skulle i tre ex.tilldelas 
ÖS-ledamöterna.

§ 152.
För en planerad boxningsturné den 20/11 till Schweiz med 12 aktiva 

och 5 ledare beslöts utse Norén som ÖS-representant. Före resan skall 
denne delge ÖS de ekonomiska avtalen för godkännande.

§ 153.
Brottningssektionens anhållan om bidrag för representation i BSM 

med 9 deltagare tillstyrktes i så måtto, att sektionen rekommenderades 
använda delar av det ev. netto, som torde ha uppstått vid senaste box- 
och brottningstävlingen i Eriksdalshallen.


